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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló

2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i

rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánunk benyújtani Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez ,

„Mennyi kilakoltatás várható a moratórium lejárta után? Támogatja-e Ön, hogy n e

lehessen gyermekes családokat elhelyezés nélküli az utcára tenni? ”

címmel . A választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

2017-ben kb. 4000 kilakoltatás történt Magyarországon . 2018-ban a téli kilakoltatás i

moratórium a szokottnál tovább, április 30-ig tart, mert a kormány nem merte a

választások előtt bevállalni a tömeges kilakoltatásokat. Nyilván az nem vetett volna j ó
fényt arra a kormányra, amely nyolc éve azt hazudja, hogy megmenti a családokat a

lakásvesztéstől . Ehhez képest a valóság az, hogy a magáncs őd intézménye jelen
formájában alig tud bárkinek is segítséget nyújtani, a többi kormányzati intézkedés i s
csak keveseknek adott lehetőséget, és emellett számos szociális támogatást
megszüntettek, ami viszont több százezer család anyagi helyzetén rontott .
A Házbizottság az el őző ciklus utolsó ülésén azt sem támogatta, hogy az Országgyűlés
elé kerüljön az a törvénymódosítás, amely szerint az önkormányzatoknak elhelyezést
kellene biztosítani a kilakoltatás által fenyegetett vagy lakhatásukat elvesztett gyermeke s
családoknak, illetve amely szerint az önkormányzati bérlakások és lakáshiteles ügye k

esetében pedig már a kilakoltatás bírósági elrendelését is megtiltaná abban az esetben, h a

az gyermekes családok elhelyezés nélküli kilakoltatásához vezetne .

Mindezek miatt kérdezzük Miniszter Úrtól :

• Mennyi banki követelésb ő l származó végrehajtási eljárás van folyamatban ?
• Mennyi kilakoltatás várható a moratórium lejárta után ?

• Milyen eszközökkel kívánják támogatni az utcára kerül ő családokat?



• Támogatja-e Ön, hogy ne lehessen gyermekes családokat elhelyezés nélküli a z
utcára tenni?

• Ha nem, akkor azt mivel indokolja ?
• Ha igen, akkor kész-e a tárca leülni a civil szervezetekkel, hogy

kidolgozzanak egy errő l szóló javaslatot ?
• Mennyi embert érint a magáncs őd intézménye?
• Terveznek-e bármilyen változtatás a magáncsőd rendszerén annak

érdekében, hogy minél több adósságba került családon segíteni lehessen ?

Várjuk megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . május 18 .
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